
Formulier - Mondelinge vraag

Olaf Evrard (Vlaams Belang) op 13-02-2020 11.46 
  
Vraag gericht aan:
beide 
  
Betreft (onderwerp): 
Spoorlijn Dampoort-Zelzate 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
De provincie Oost-Vlaanderen heeft in het verleden altijd al de nodige aandacht gehad voor de
mogelijke aanleg van de spoorlijn Dampoort-Zelzate. Op donderdag 13 februari verscheen er dan
een krantenartikel over het feit dat Infrabel de miljoenen euro's die beloofd waren voor een
treinverbinding tussen de Dampoort en Zelzate, te verschuiven naar andere projecten in
Vlaanderen. 
  
Concrete vragen:
Was het provinciebestuur op de hoogte van deze verschuiving van budgetten door Infrabel? Hoe
zal het provinciebestuur reageren op dit jammerlijk feit? 
  


